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BR.0002.3.2019
PROTOKÓŁ Nr VI/19

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach
z dnia 27 lutego 2019 roku

   
VI po wyborach sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach

odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania Dziedzictwa Kulturowego w Wilamowicach,
ul. Paderewskiego 3 (I piętro – sala konferencyjna).

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Wilamowicach Stanisława Kudłacik.

Czas trwania: od godz. 14.30 do godz. 16.00.
                         
Obecni: 13 radnych na stan 15

oraz zaproszeni goście, wg listy obecności załączonej do protokołu.

1. Otwarcie sesji   i stwierdzenie prawomocności obrad  .

Przewodnicząca  RM Stanisława  Kudłacik  otwarła  VI  po  wyborach  sesję  Rady  Miejskiej  w

Wilamowicach,  powitała  radnych  i  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  Pani

Przewodnicząca stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 13 radnych na stan 15, co stanowi o

prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik odczytała porządek obrad, który wszyscy otrzymali:

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się dnia

16 stycznia 2019 r. oraz protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która

odbyła się dnia 30 stycznia 2019 r.

4. Wystąpienia zaproszonych gości.

5. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  za  2018  rok  w  szkołach

prowadzonych prze Gminę Wilamowice.

6. Kalendarz imprez kulturalnych na 2019 rok.

7. Podjęcie uchwał w sprawie  : 
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1) zaciągnięcia  w Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i Gospodarki  Wodnej
w Katowicach  długoterminowej  pożyczki  na  częściowe  sfinansowanie  zadania  pt.:
„Realizacja  Programu  Ograniczenia  Niskiej  Emisji  –  etap  III  rok  2019”  w wysokości
200.000,00 zł,

2) udzielenia  pomocy  finansowej  w  postaci  dotacji  celowej  dla  Miasta  Bielska-Białej  na
dofinansowanie  działalności  Ośrodka  Przeciwdziałania  Problemom  Alkoholowym  w
Bielsku-Białej,

3) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Wilamowice,

4) zasad wnoszenia  obywatelskiej  inicjatywy uchwałodawczej,

5) zmiany Uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 12 grudnia 2018 r.
w sprawie  ustalenia  Programu  Współpracy  Gminy  Wilamowice  z organizacjami
pozarządowymi  i podmiotami  wymienionymi  w art. 3 ust. 3 z dnia  24 kwietnia  2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok,

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice,

7) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019.

8. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

9. Zakończenie sesji.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są wnioski o zmianę porządku obrad? Nie ma.
Kto  jest  „za”  tym,  żeby  obowiązywał  taki  porządek  obrad?  Proszę  podnieść  rękę  i  nacisnąć
przycisk.

1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
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3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się dnia
16 stycznia 2019 r. oraz protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która
odbyła się dnia 30 stycznia 2019 r.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik  –  Protokoły zostały wyłożone do wglądu w Biurze
Rady Miejskiej a obecnie znajdują się na sali obrad. Radni nie zgłosili do protokołów pisemnych
poprawek  ani  uzupełnień.  Protokoły  zostały  podpisane  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej
i zostaną opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.

4. Wystąpienia zaproszonych gości.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Witamy na sali Pana Józefa Gawlika, który blisko 40
lat był Prezesem Gminnej Spółdzielni Wilamowice, później „KUPIEC” GE-ES sp. z o. o. a obecnie
od 1 lutego jest na emeryturze. Jako Rada Miejska w Wilamowicach oraz Burmistrz Wilamowic
chcemy podziękować mu za pracę na rzecz Gminy Wilamowice.

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Odczytał osiągnięcia Pana Józefa Gawlika, m. in.:

• zgłoszenie kandydatury do Nagrody Starosty Bielskiego im. ks. Józefa Londzina,

• absolwent  Akademii  Ekonomicznej  w  Krakowie  na  wydziale  Ekonomika  Obrotu
Towarowego,  studiował  także  na  Politechnice  Śląskiej  w  Gliwicach  na  wydziale
mechaniczno-technologicznym,

• w latach 90-tych pełnił funkcję radnego gminy Wilamowice,

• był przewodniczącym samorządu mieszkańców Wilamowic,

• w  latach  80-tych  sprawował  obowiązki  radnego  Wojewódzkiej  Rady  Województwa
Bielskiego,

• w latach 1968 – 1975 był członkiem zespołu regionalnego „Wilamowice” a następnie od
1976 roku do roku 1993 kierował tymże zespołem,

• w pierwszej połowie lat 70-tych był członkiem Komitetu Telefonizacji,

• na  przełomie  lat  70-tych  i  80-tych  był  członkiem  Społecznego  Komitetu  Budowy
Wodociągu Wilamowice,

• w  latach  1996  –  2008  pełnił  funkcję  Prezesa  Ludowego  Klubu  Sportowego  w
Wilamowicach, a w latach 1967 – 1968 sam był czynnym piłkarzem tego klubu,

• w latach 1994 – 2015 sprawował funkcję członka Rady Nadzorczej Krajowego Związku
Rewizyjnego  Spółdzielni  Samopomoc  Chłopska,  zaś  w  kadencji  2004  –  2008  był
Przewodniczącym tejże Rady,

• od roku 1996 do chwili obecnej jest  członkiem Zgromadzenia Ogólnego Krajowej Rady
Spółdzielczej  w  Warszawie,  a  od  roku  1998  został  pełnomocnikiem  Krajowej  Rady
Spółdzielczej na teren województwa śląskiego,

• od 15 lat jest organizatorem cyklicznej imprezy Wojewódzkiego Przeglądu Spółdzielczych
Zespołów Artystycznych Województwa Śląskiego,
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• jego  postawa  i  zasługi  oraz  wkład  pracy  i  aktywne  zaangażowanie  docenione  zostały
licznymi odznaczeniami, wyróżnieniami i podziękowaniami.

W tym miejscu Panu Józefowi Gawlikowi złożono gratulacje, wręczono pamiątkową tabliczkę oraz
kwiaty.

Pan Józef Gawlik – Bardzo Państwu dziękuję, jestem wzruszony, myślę że bez Państwa pomocy,
wspólnej pracy i zaangażowania tego wszystkiego by nie było. Chcę powiedzieć, że zakończyłem
też pracę w Krajowej Radzie Spółdzielczej, bo Spółdzielnia zmieniła statut, nie jest już spółdzielnią
a spółką, więc złożyłem mandat również tam. Mam dwa odznaczenia, medale, tak się składa że
Pani  Przewodnicząca  była  również  długoletnim  członkiem  Spółdzielni  i  również  Zarządu,  i
chciałem  je  złożyć  na  ręce  Pana  Burmistrza  i  Pani  Przewodniczącej.  Z  okazji  100-lecia
Niepodległości Polski Krajowa Rada Spółdzielcza pod patronatem prezydenta wydała takie medale
z postacią Józefa Piłsudskiego.

Przewodnicząca  RM  Stanisława  Kudłacik  –  Dziękujemy,  cieszymy  się  że  przybył  Pan  na
spotkanie z nami i mogliśmy Panu podziękować za to wszystko co Pan do tej pory uczynił na rzecz
społeczeństwa.

Pan Józef Gawlik – Jestem do dyspozycji.

Pan Józef Gawlik opuścił salę narad. 

***

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik przekazał sprawy z powiatu.

- Czy są pytania?

Sołtys  Dankowic  Tadeusz  Grzywa –  Chodzi  o  odcinek  drogi  powiatowej,  od  spółdzielni  do
szkoły,  tam  pobocze  jest  zniszczone  i  o  przepust,  żeby  go  poprawić,  ten  co  jest  na  ulicy
Słowackiego, były remonty i teraz przejazd jest zapadnięty.

Sołtys Starej Wsi Edyta Nycz – Dziękuję Panu radnemu za ulicę Bestwińską, za wyczyszczenie
rowów i mam prośbę. Na skrzyżowaniu ulicy Bestwińskiej z Aleją, tam zostały rowy wyczyszczone
ale jest tam ogromna dziura i nie wiem jak to jest łatane bo z roku na rok jest ta dziura na poboczu,
jest tam wąsko i niebezpiecznie kiedy pojazdy się mijają. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik – Co do przepustu to aż się dziwię,
że to jeszcze nie jest zrobione, już w zeszłym roku było to pewne. Teraz rusza akcja uzupełniania
dziur po zimie, zgłoszę to jeszcze raz, żeby teraz już o tym nie zapomnieli. Ulicę Bestwińską też
zgłoszę. 

5.  Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  za  2018  rok  w  szkołach
prowadzonych prze Gminę Wilamowice.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Radni otrzymali sprawozdanie, Komisja ds. SOKZiS
omawiała ten temat, nikt nie wniósł uwag, czy dziś są pytania? Nie ma. 
Sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
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6. Kalendarz imprez kulturalnych na 2019 rok.

Przewodnicząca  RM Stanisława Kudłacik –  Radni  otrzymali  kalendarz  imprez  kulturalnych,
Komisja ds. SOKZiS omawiała ten temat, nikt nie wniósł uwag, czy dziś są pytania? 
Radny Marek Jekiełek – Chciałbym, żeby dopisać 25-lecie LKS Pionier.
Dyrektor M-GOK Aleksander Nowak – Już jest zapisane.
Kalendarz imprez stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zaciągnięcia  w Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i Gospodarki  Wodnej
w Katowicach  długoterminowej  pożyczki  na  częściowe  sfinansowanie  zadania  pt.:
„Realizacja Programu Ograniczenia Niskiej Emisji – etap III rok 2019” w wysokości
200.000,00 zł,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji Rady Miejskiej, nikt nie wniósł uwag, czy są pytania? Nie ma.

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.

1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VI/36/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 luty 2019 r.

w  sprawie zaciągnięcia  w Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i Gospodarki
Wodnej  w Katowicach długoterminowej  pożyczki  na częściowe  sfinansowanie  zadania  pt.:
„Realizacja  Programu  Ograniczenia  Niskiej  Emisji  –  etap  III  rok  2019”  w wysokości
200.000,00 z
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2) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej na
dofinansowanie  działalności  Ośrodka  Przeciwdziałania  Problemom Alkoholowym w
Bielsku-Białej,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji Rady Miejskiej, nikt nie wniósł uwag, czy są pytania? Nie ma.

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.

1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VI/37/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 luty 2019 r.

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej
na  dofinansowanie  działalności  Ośrodka  Przeciwdziałania  Problemom  Alkoholowym  w
Bielsku-Białej

3) przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wilamowice,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji Rady Miejskiej, nikt nie wniósł uwag, czy są pytania? Nie ma.

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.
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1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VI/38/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 luty 2019 r.

w  sprawie przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wilamowice

4) zasad wnoszenia  obywatelskiej  inicjatywy uchwałodawczej,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji Rady Miejskiej, nikt nie wniósł uwag, czy są pytania? Nie ma.

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.

1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
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12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VI/39/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 luty 2019 r.

w sprawie zasad wnoszenia  obywatelskiej  inicjatywy uchwałodawczej

5) zmiany  Uchwały  Nr  III/18/18  Rady  Miejskiej  w Wilamowicach  z dnia  12 grudnia
2018 r.  w sprawie  ustalenia  Programu  Współpracy  Gminy  Wilamowice
z organizacjami  pozarządowymi  i podmiotami  wymienionymi  w art. 3 ust. 3 z dnia
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok,

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach
komisji Rady Miejskiej, nikt nie wniósł uwag, czy są pytania? Nie ma.

Pani Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.

- Kto jest „za” podjęciem uchwały? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.

1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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UCHWAŁA NR VI/40/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 luty 2019 r.

w sprawie  zmiany Uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 12 grudnia
2018 r.  w sprawie  ustalenia  Programu  Współpracy  Gminy  Wilamowice  z organizacjami
pozarządowymi  i podmiotami  wymienionymi  w art. 3 ust. 3 z dnia  24 kwietnia  2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice,

Skarbnik Gminy Anna Gajda odczytała projekt uchwały.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Komisje  Rady Miejskiej  omawiały informację o
zmianie dochodów i wydatków budżetowych oraz zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej.
Czy  są  pytania?  Nie  ma.  Kto  jest  „za”  podjęciem uchwały?  Proszę  podnieść  rękę  i  nacisnąć
przycisk.

1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VI/41/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 luty 2019 r.

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice
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7) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019.

Skarbnik Gminy Anna Gajda odczytała projekt uchwały.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Czy są pytania? Nie ma. Kto jest „za” podjęciem
uchwały? Proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk.

1. Cebrat Kazimierz - -----------
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - -----------
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - głos „za”

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Oddano 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0
głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR VI/42/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 27 luty 2019 r.

w sprawie wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019

8. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Otrzymaliście Państwo materiały dotyczące kosztów
zimowego utrzymania dróg w poszczególnych miejscowościach gminy, proszę się z tym zapoznać,
bo taki punkt będzie na sesji marcowej. Jeśli będzie potrzeba uzupełnienia tych informacji to proszę
zgłaszać do mnie lub do Pani Kierownik Gabryś. 
Radny Jerzy Norymberczyk – Pierwsza sprawa to apel od mieszkańców ulicy Kwiatowej w Starej
Wsi, ta odnoga, która jest prostopadle w dół, otóż stan tej drogi jest opłakany, są garby, przejazd jest
bardzo utrudniony. W drugą stronę jest wyżwirowana droga, gdzie stan tego żwiru też jest opłakany.
Proszę  o  zwrócenie  uwagi  na  to.  Druga  sprawa,  chciałbym  zasygnalizować  stan  tablic
ogłoszeniowych  na  terenie  naszej  miejscowości,  one  są  bardzo  leciwe.  Naprawianie  tego  jest
bezsensowne, pewnie że nie jednorazowo tylko sukcesywnie, ale proszę o zwrócenie uwagi na tą
sprawę. 
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Radny Michał Sztafiński – Mam pytanie do radnych powiatowych, jaki jest stan dokumentacji na
dalszy odcinek drogi w Hecznarowicach, ulicy Krakowskiej, czy są podjęte jakieś działania w tej
sprawie.  Druga  sprawa  dotyczy  drogi  gminnej,  ulicy  Leśnej  w  Hecznarowicach,  jej  stan  jest
opłakany.  Korytka  na  części  tej  ulicy  są  pełne,  są  powyżej  drogi,  kanalizacja  tam  kiedyś
przechodziła, jeżeli przyjdą opady to, jak rynną, woda która płynie tą drogą idzie do studzienek
kanalizacyjnych. Proszę o przyglądnięcie się tej sprawie.
Radny  Andrzej  Nycz –  Od  maja  ubiegłego  roku  jest  abonament  za  ścieki  –  nie  było  tego
wcześniej, chciałem zapytać skąd się to wzięło, czy to jest na terenie całej gminy ten abonament.
Radny Marian Rozner – Pan Premier Morawiecki mówi, że dużo do powiatów, do gminy płynie
gotówki, jeżeli chodzi o drogi lokalne, czy coś na ten temat jest wiadomo?
Radny  Bogdan  Grzech –  Umówiliśmy  się  z  Panem  Nyczem  na  rekonesans  ulicy  Sowiej,
Granicznej i Jastrzębiej, może ktoś od Pani Kierownik Wydziału Spraw Gospodarczych mógłby w
piątek  na  godzinę  8.00  przyjechać.  Tam są  te  drogi  w opłakanym stanie,  Jastrzębia  się  sypie,
pobocza są wypłukane, asfalt się łamie i na części Pisarzowskiej i Starowiejskiej.  Chcielibyśmy
żeby to wziąć pod uwagę do zrobienia.
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – do radnego Jerzego Norymberczyka – Sprawa ulicy
Kwiatowej jest nam znana, zgłaszał Pan ten temat w rozmowach kuluarowych, zobaczymy co tam
na tej ulicy będzie możliwe do zrobienia, postaramy się, przynajmniej doraźnie, ta drogę poprawić.
Jeżeli chodzi o tablice ogłoszeń, to z inicjatywy radnych, już w ubiegłym roku były zamawiane
nowe tablice w nowe miejsca. Dokonamy przeglądu istniejących tablic, tych starych, mamy już
rozeznanie cenowe. Trudno by było te stare tablice remontować, tak jak Pan wspomniał nie ma to
sensu.
Odnośnie  ulicy  Leśnej  w  Hecznarowicach  –  Znamy  stan  tej  drogi,  w  ubiegłym  tygodniu
przyglądaliśmy  się  możliwościom  zrobienia  projektów  na  przebudowę  bądź  poprawę  dróg  w
różnych miejscowościach. W Hecznarowicach w tej chwili koncentrujemy się na odwodnieniu ulicy
Cmentarnej, chcemy to załatwić przed przebudową drogi Krakowskiej bądź łącznie z przebudową
bo te dwie inwestycje są ze sobą związane. 
Do radnego Mariana Roznera – W ubiegłym tygodniu rozmawiałem z Panem Wojewodą, również
na  temat  środków  z  przebudowy  dróg  gminnych  i  lokalnych.  To  co  było  w  rankingu,  droga
Krakowska  do  Hecznarowic,  te  pieniądze  lada  moment  zostaną  rozdzielone  bo  były  już
zakwalifikowane.  Mamy  dalej  problem z  pozostałymi  drogami  na  terenie  gminy  Wilamowice,
będziemy przymierzali się do nowych wniosków, do nowej punktacji, bo jak Państwo wiecie drogi
nie były kwalifikowane z różnych powodów.
Odnośnie  ulicy  Sowiej,  Jastrzębiej,  Granicznej  i  wizji  lokalnej  –  Nie  uciekamy  od  tego  żeby
zobaczyć te drogi ale nie możemy tworzyć dwóch planów pracy na remonty i przebudowy dróg.
Jest  plan  pracy  Rady  Sołeckiej,  który  jest  zatwierdzany  głosami  mieszkańców  na  zebraniach
walnych. Wiem, że te zapytania wynikają z troski ale proszę o spójny plan działania, żeby również
Pani Sołtys w tym uczestniczyła. 
Radny  Bogdan  Grzech –  Tutaj  nie  chodzi  o  to,  żeby  burzyć  jakiś  plan  pracy  ale  np.  ulica
Jastrzębia była nie tak dawno robiona, bo to jest kilka lat, a po pół metra pasa z każdej strony jest
połamane. To jest  Sołectwo Pisarzowice i Sołectwo Stara Wieś i oba sołectwa muszą dojść do
porozumienia. 
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Odnośnie abonamentu – Jest rzeczywiście ta pozycja,
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z tego powodu, że znowelizowana była ustawa, która pozwoliła wprowadzić takie sformułowanie
kosztów stałych jak abonament. Do tej pory w zakupie wody był taki abonament natomiast przy
ściekach go nie było. Te koszty stałe różnie były określane przy ściekach ale nie ma to wpływu na
podniesienie kosztów opłaty za ścieki. 
Radny Andrzej Nycz – To mieszkańcy zgłaszają, że taka dodatkowa kwota jest na rachunku –
abonament. Jest pytanie skąd się to wzięło, nie ma licznika na ścieki.
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Postaram się to szczegółowo wyjaśnić na najbliższym
posiedzeniu. Nie mam tego przed sobą ale bierze się to stąd, że prawdopodobnie była wcześniej
jakaś inna pozycja „koszty stałe” a dzisiaj jest „abonament”. Sprawdzimy to i wyjaśnimy.
Radny Grzegorz Cieślak – Ulica Ogrodnicza w Pisarzowicach, tam miała być poprawa jakości tej
drogi. 
Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Przyjrzymy się stanowi tej drogi.
Radny Stanisław Faruga – Na ostatnim zebraniu wiejskim były poruszane sprawy dróg: sprawa
ulicy  Polnej,  temat  jej  słabego odwodnienia,  ulica  zaczyna się  rozjeżdżać,  sprawa poprawienia
drogi Myśliwskiej, tej części co jest niezaasfaltowana, chodzi o poprawienie dziur, tam było korą
asfaltową wysypywane.
Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik –  Jak  Pan  zauważył,  te  tematy  były  omawiane  na
zebraniu, ja nie chciałbym do nich szczegółowo wracać, zostały przekazane naszym służbom. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Bielskiego  Jerzy  Kubik  – Odnośnie  pytania  radnego
Michała Sztafińskiego – Dokumentacja na dalszą część ulicy Krakowskiej, to co jest po stronie
projektanta, praktycznie jest zrobione. 
Sołtys  Dankowic  Tadeusz  Grzywa –  Odnośnie  kwalifikacji  remontów  dróg,  uważam  żeby
konsultować to z sołtysem i radą sołecką, ponieważ my bardziej wiemy, co trzeba robić, ja nie
ubliżam radnym. A jeżeli chodzi o ulicę Myśliwską, ktoś się wybuduje i żąda od razu wszystkiego,
tylko jeden budynek jedynie, a dziesięć innych budynków w innej części przysiółku czeka. Rada
zawsze typuje do robienia coś bardziej ważnego, a jeden może poczekać. O to mi chodzi, żeby
uzgadniać te terminy z radą sołecką.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Stanisława  Kudłacik –  Słusznie  Panie  Sołtysie.
Czy są jeszcze pytania? Nie ma, uważam, że tematy zostały wyczerpane.

9. Zakończenie sesji.

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła VI
po wyborach sesję Rady Miejskiej w Wilamowicach /godz. 16.00/.

Przewodnicząca Rady Miejskiej

          Stanisława Kudłacik

Protokołowała:
Ewa Smolarska


